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Komisja Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej 

Rady Powiatu Zgierskiego 

kadencji 2018 - 2023  
 

PROTOKÓŁ NR 31/21 

z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 23 listopada 2021 r. 

w trybie zdalnego obradowania  
 

 

W posiedzeniu udział wzięło 10 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. 

Listy: obecności członków Komisji i gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2 do protokołu. 
 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2022. 

3. Zaopiniowanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego. 

4. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na XXXIX sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji w roku 2021. 

6. Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2022. 

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Pietruszewski otworzył 31 posiedzenie Komisji.  
 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.  
 

Ad. 2 

Projekt budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2022. 

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Agnieszka Szymczyk przedstawiła projekt budżetu. 

 

Komisja przy 7 głosach za i 3 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu                 

na rok 2022 w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

Ad. 3 

Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 2022-2036. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt WPF. 

 

Komisja przy 7 głosach za i 3 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt WPF na lata 

2022-2036 w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

Ad. 4 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/275/20 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2021. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  

 

Komisja przy 7 głosach za i 3 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w zakresie dotyczącym Komisji. 
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2. Projekt uchwały w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu 

usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia                           

od usunięcia pojazdu. 

 

Komisja przy 7 głosach za i 3 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

3. Sprawozdanie z realizacji zadań powiatu powierzonych w drodze uchwał innym 

podmiotom. 

 

Komisja przy 7 głosach za, 1 przeciw i 2 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła sprawozdanie. 

 

Ad. 6 

Plan pracy Komisji na rok 2022 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła plan pracy. 

 

Ad. 7 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 30/21 z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad. 8 

Radna Ilona Zinser podniosła sprawę realizacji inwestycji wykonanie nakładki na ul. Krótkiej  

w Aleksandrowie Łódzkim. Inwestycja miała być zrealizowana w tym roku, a do tej pory nic 

się w tym zakresie nie dzieje.  

 

Starosta Zgierski Bogdan Jarota odpowiedział, że inwestycja jest do realizacji. Okazało się,     

że firma, która wygrała przetarg złożyła podwójną ofertę i musiała podlegać wykluczeniu. 

Niestety przez ten incydent jest przedłużenie realizacji tego zadania. Wyłoniona została 

następna firma, która mieściła się w kwocie przeznaczonej na to zadanie, która przystąpi do 

realizacji w możliwie jak najszybszym czasie. Nie ma informacji odnośnie wystąpienia firmy 

o przedłużenie terminu.  

 

Radna Ilona Zinser dopytywała, jaki jest termin wykonania tej inwestycji.  

 

Starosta podał, że okres wykonania jest do końca grudnia. Z uwagi na ewentualne 

niesprzyjające warunki atmosferyczne wykonawca może wystąpić o wydłużenie terminu.                         

W takiej sytuacji zadanie musiałoby wejść jako niewygasające. Jednak na tę chwilę nie ma 

informacji, żeby takowe wystąpienie wykonawcy było.  

 

Radny Adam Świniuch przekazał, że w dniu dzisiejszym o godz. 10 odbyły się odbiory drogi 

Parzęczew – Budzynek. Bardzo chciał być na tych odbiorach. Chciał przyjrzeć się bliżej 

wykonawcy i jakości wykonanej drogi, ale poinformowanie go w dniu wczorajszym, o tym       

że dnia następnego do południa są odbiory, jest pewnego rodzaju kpiną dla nas wszystkich. 

Takie rzeczy starostwo planuje z długim wyprzedzeniem, a przynajmniej kilkudniowym. 

Kultura wymaga od nas tego, żeby takie zaproszenie wysłać co najmniej na tydzień przed.                          

W cywilizowanym świecie tego typu zaproszenia dla radnych, dla byłych wicestarostów,                  

dla członków zarządu byłych, to co najmniej na 2 tygodnie przed powinno się wysyłać. 

Ubolewa nad tym, że nie był. Oczekujących go tam bardzo przepraszał i prosił, żeby na tak 



 3 

istotne szczegóły życia starostwa zwracać uwagę. To nie są sprawy błahe dla mieszkańców, 

jak i również dla niego radnego z tego terenu. Następnie w imieniu swoim i mieszkańców 

podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do wybudowania tej drogi. 

  

Starosta podkreślił, że to jest odbiór techniczny tej czy innej drogi i dokonuje go komisja 

odbierająca. Zgodnie z umową dopraszamy radnych z danego okręgu, gdzie się oddaje taką 

drogę. Ze względu na pandemię nie robimy przecinania wstęgi. Termin zaproszenia na taki 

odbiór wymuszają pewne sytuacje. Żeby zrobić odbiór droga musi być skończona,                     

a wykonawca musi ją zgłosić do obioru. W tym wypadku wykonanie się przedłużało, 

wykonawca zmieścił się w terminie, ale w terminie końcowym. Musieliśmy szybko 

przystąpić do odbioru, czyli w zasadzie zaraz po zgłoszeniu, ze względu na to że mieliśmy 

rozliczenie z Gminą Parzęczew, które było określone konkretnym dniem (Wójt Parzęczewa 

dokładał 100 000 zł do tej inwestycji). Nie widzi tutaj jakiegokolwiek nietaktu w kierunku do 

radnych. Sam też nie uczestniczył w odbiorze. Okrojona była bardzo liczba osób postronnych. 

Tak to się zdarza, cel jest po prostu nadrzędny, w tym wypadku sytuacja wymusiła określone 

postępowanie. Nie mógł zaprosić 2 tygodnie wcześniej, bo tej drogi po prostu jeszcze nie 

było, nie była jeszcze zrobiona.   

 

Radny Adam Świniuch powiedział, „oczywiście wyjaśnienie do mnie dotarło. Jeszcze raz 

powiadam, że jest to i niekulturalne, i niegrzeczne. I z tymi sprawami nie powinniśmy nawet 

dyskutować. Kończąc myślę, że gdyby Wójt zapraszał, to na pewno te zaproszenia 

wpłynęłyby przynajmniej tydzień przed datą tego eventu. Natomiast chciałem jeszcze tylko  

dopytać, czy myśmy byli członkami komisji, czy byliśmy tam osobami takimi do 

towarzystwa. Proszę mi na to jeszcze odpowiedzieć, bo zostałem potraktowany najpierw jako 

osoba zaproszona, a właściwe później to taka persona non grata. Tego nie rozumiem.”  

 

Starosta wyjaśnił, że komisja odbiorowa składa się z naczelnika wydziału, inspektora 

nadzorującego daną inwestycję i przedstawiciela firmy wykonującej zadanie. Natomiast radni 

są zapraszani, żeby zobaczyć jaka jest inwestycja, zrobić sobie zdjęcie.  

 

Ad. 9 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 31 posiedzenia Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała  

 

Główny specjalista      Przewodniczący Komisji 

Wanda Komorowska      Rozwoju Gospodarczego 

               i Infrastruktury Przestrzennej  

         

         Włodzimierz Pietruszewski 

 

      


